
REFERAT ORDINÆR GENERALFORSAMLING 13. marts 2025  

Grundejerforeningen Afroditevej, Dionevej og Harmoniavej 

 

1. Valg af dirigent 

• Lars Bach 

 

2. Bestyrelsens beretning ved Bo Fisker Præstegaard 

• Vi har fået skiftet vores el-foryning for at kunne forsynes 2 forskellige steder fra ved 

strømsvigt. I den forbindelse har grundejerforeningen fået ca. 9000kr i erstatning 

for gennemgravning af vores arealer.Ved udførelse af arbejderne blev hyben på 

støjvolden fjernet og denne sort kan desværre ikke skaffes igen. Ved genetablering 

blandes nye og eksisterende planter. Der kom desværre også et lille fartbump 

imellem svinget på Afroditevej og indkørsel til Harmoniavej, dette vedkender N1 sig 

og der holdes øje med yderligere skader herved. Poul Erik Neergaard gjorde 

opmæksom at der er lidt underminering af asfalten samme sted. – Undersøges ! 

og N1 gøres opmærksom herpå. 

• Der er blevet afholdt 2 arbejdsdage i foreningen og folk opforderes til at bakke op 

herom !! ! 1. Arbejdsdag blev aflyst grundet manglende tilslutning, og på 2. 

arbejdsdag blev der montereret en ny rutshebane, som er blevet fremskaffet brugt 

og ganske gratis ! Gyngesæder blev forsøgt skiftet via den oprindelige leverandør, 

men efter mange forviklinger blev det opgivet via dem. Der findes ny leverandør i 

foråret. 

• Vinterbekæmpelsen/græsklipningen ved OK Nygaard er blevet opsagt. De har ikke 

leveret et serviceniveau afpasset med det nødvendige. Der er hyret en ny 

entreprenør til opgaven som virker mere servicebevidst. Start vinter 2025 

 

3. Aflæggelse af regnskab.  

• Regnskaberne ligger tilgængelig under ”Økonomi” på hjemmesiden og er blevet 

godkendt. 

• Der er blevet brugt penge fra foreningskonto på : 

o Nye elastikker til trampolinen 

o Bøde for billede på hjemmesiden som vi ikke havde rettigheder til. 

• Der er blevet brugt penge fra vejkonto på : 

o Vedligehold af asfalt. 

 

4. Vedtagelse af budget og fastsættelse af bidrag og eventuelt indskud  



• Budgettet ligger tilgængelig under ”Økonomi” på hjemmesiden 

• Kontingent til vejfonden fastholdes til 1.000 kr. om året 

• Kontingent til foreningen fastholdes til 2.000 kr. om året  

 

5. Indkommende forslag 

• Bestyrelsen forslog at der blev brugt penge på anskaffelse af et nyt legetårn til 

legepladsen til en værdi af 67.952,50. Udgift fordelt som 950 kr pr husstand og 

resterende beløb fra driften 22.352,50 kr.  

• Der blev stemt om det indkomne forslag og det blev vedtaget med 27 stemmer for 

og 5 stemmer imod – i alt 32 husstandsstemmer. 

 

6. Vælg af formand, bestyrelse og suppleant. 

• Bestyrelsen og suppleant blev genvalgt. 

 

7. Valg af revisor 

• Laila Ditlev blev genvalgt 

 

8. Festudvalg.  

• Festudvalget er igen blevet genoptaget fra Mia Degn Frandsen og Gitte Kibæk. Er 

der flere, som har interesse i at være en del af festudvalget, så er de mere end 

velkommen. Der blev foreslået vejfest d. 13 september. Ved tilmelding forpligter 

man sig samtidig til at tage del i det praktiske. 

 

9. Eventuelt 

 

• Vejbelægningen på Apollovej blev diskuteret. Der tages kontakt til hhv. aderup 

gymnasium og grundejerforeningen på Aresvej for en fælles klage til kommunen 

over den meget dårlige belægning. 

 

• Festudvalget er igen blevet genoptaget fra Mia Degn Frandsen og Gitte Kibæk. Er 

der flere, som har interesse i at være en del af festudvalget, så er de mere end 

velkommen. Der blev foreslået vejfest d. 13 september. Ved tilmelding forpligter 

man sig samtidig til at tage del i det praktiske. 

 

 

 


